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25.10.2023 

 
 
 
    
     
Hans Djurhuus __ 
 
Jesper Jørgensen __ 
 
Jørgen Skadhede __ 
 
Anders Poulsen __ afbud 
 
Andrea H. Sørensen __ 
 
Christian Hirth  __ afbud 
 
Tobias Hobbs  __ 
 
 
Maria Frandsen __ 
 
Michael Wold  __ 
 
Susanne Pliniussen __ 
 
Claus Møller  __ 
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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 30. oktober 
kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

 

A) Der er lidt tryg på med skolehjemsamtaler mm. Det 
var en hel fantastisk energi i featureugen, og det var 
en god måde at gå på efterårsferie på. Pædagogerne 
oplevede ligeså at det vi arbejde sammen på kryds 
og tværs af fagligheder og børnegrupper. Klubben 
holder halloweenfest tirsdag. Derudover er der gang 
i den lige nu med terminsprøver 
 

B) Toiletternes forhold er blevet lidt bedre med rengø-
ringen. Der mangler dog papirsservietter. Der har 
været ønsker om flere skraldespande og et ur mere i 
skolegården 
 

C) Ledelsen gav tid til planlægning en hel arbejdslørdag 
i forbindelsen med featureugen. Der er Børne- og 
ungeudvalgsmøde på torsdag, hvor det besluttes en-
deligt med distrikterne. Der har været besøg fra poli-
tisk side, som gerne ville se de fysiske rammer på 
skolen. Budgettet er snart på vej. Der er indikationer 
på at vi får lidt flere midler, som vl kalde på nogle 
drøftelser af prioriteringer.  
Der var god aktivitet i SFO’en i ferien.  
 
Kræftens Bekæmpelse kunne godt tænke sig at lave 
en case på Stengård med nogle lotterier, som man 
køber og kan vinde nogle præmier. Nogle af pengene 
går til Kræftens Bekæmpelse og nogle går til skolen. 
Det vi i ledelsen tænker er at det beløb der samles 
ind skal gå til fællesskabende aktivitet(er), som elev-
rådet ka beslutte hvad skal være fx oprette en lege-
patrulje, holde en fest, brætspilsaktiviter  pauserme. 
Når de laver en case vil de gerne byde ind med at 
lave en video og byde ind med nogle af de ambasa-
dører de har til at kickstarte det.  
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02 20 
min 

Evaluering af 
madordnin-
gen 

Bestyrelsen skal tage stilling til om, i så fald hvordan, den nye 
madordning skal evalueres 
 
Beslutningen om madordningen er uden om skolen. Det opleves 
at madordningen er ringe; ringe kvalitet, for lidt mad, den varme 
mad er kold og det er for dyrt.  
 
Der er stemning for at vi laver en undersøgelse/evaluering hen-
over en 14 dages periode. Skolen kommer med et forslag på næ-
ste bestyrelsesmøde på, hvordan vi kan undersøge og evaluere 
madordningen.  
 

03 20 
min 

SFO/Klub un-
dersøgelsen 

Resultatet af den seneste undersøgelse præsenteres og drøftes. 
 
Der er sket en markant forandring/udvikling i positiv retning med 
styrkelse af SFO og klub. Det ses i undersøgelsen at oplevelsen af 
kvaliteten i tilbuddene er steget markant. Det opleves, at der er 
flere aktiviteter, styrket og god kommunikation og overordnet er 
den generelle tilfredshed steget væsentligt.  
 
Bestyrelsen skriver ud til forældrene  på aula med disse resulta-
ter. Hans taler med pædagogerne om resultaterne.  

04 10 
min 

Supplerings-
valg 

Kort orientering 
 
Der var 6 der meldte deres kandidatur. Der var en enkelt der trak 
sig. Der er udskrevet et suppleringsvalg. Det afgøres den 9.11 
 

05  10 
min 

Punkter til 
kommende 
skoleråds-
møde 

- Madordningen 
- Resultatet af undersøgelsen af fritidstilbuddene 
- Digital strategi 
- Igangværende proces med opdatering af skolens 

principper 

06 40 
min 

Første oplæg 
til ”IT didak-
tisk strategi” 

Børns Vilkår er kommet en række anbefalinger til professionelle 
og til forældre, som kan være et stillads at drøfte ud fra.  
 
Vi vil som skole gerne lave en digital læseplan. Hvilke færdigheder 
skal vi som skole træne, udvikle og understøtte. 
 
3 ben: Personale, elever, forældre 
 
Enighed om at der gerne må være fokus på, hvad man som foræl-
der skal være opmærksom på, og hvordan man klæder sit barn på 
til at navigere i den digitale verden.  
 
På hvilke årgange skal der informeres om hvad til forældre (børn 
?), og hvem skal stå for det? 
 
Skolen skal også på banen i forhold til klare retningslinjer og an-
befalinger 



J. nr. 85.15.15Ø54 4 
Sag: 2008/03387 045 
 

 
Samtalekort om digital dannelse 
 
Der er en arbejdsgruppe fra TA: Claus, Sune, Malene og Josephine 
 
(Center For Digital Pædagogik holder bl.a. oplæg) 
 
Elevrepræsentaten Tobias kan kan godt se det fornuftige i disse 
opmærksomheder og synes det er en god ide med de analoge til-
bud og en opmærksomhed på at ingen skal sidde ked af det alene 
med en skærm, da det hurtigt kan blive en afledning, når man er 
ked af det.  
 

07 10 
min 

Evt. - Forældre har oplevet feature rigtigt godt. Den måde 
det blev forvaltet på og ens barn jo rigtig glad hjem. 
Det var super hyggeligt at komme herover til Sten-
gårddagen om torsdagen. De var mange fede ting at 
komme ind at prøve i boderne. Der skal være en 
drøftelse af hvad der sælges og hvordan. En obs på 
at man som forælder kan opleve sig forpligtet på at 
købe sine børns ting. Vi har oplevet at vores børn er 
blevet trukket ud af deres almindelig klasse og så 
voksende det bare på dem henover ugen.  

 

- Rynkebyløbet er rykket til den 3/5.  
 

- I forhold til Claus’ information om indsamling til 
Kræftens Bekæmpelse forholder skolebestyrelsen sig 
overordnet positivt til ideen om det samskabende og 
fællesskabende dette kan åbne op for.Der er på den 
anden siden en ambivalens omkring disse indsamlin-
ger, da der er mange, og man måske skal så skære 
noget fra. Ligeledes en obs på at forældre ikke skal 
betale til skolen. En betingelse skal være, at det fore-
går i skole-/klubtid og sælges i lokalmiljøet i stedet 
for til forældrene. Det skal have et klart pædgogisk 
sigte. Forslaget om denne indsamling tages med på 
TA mødet den 31.10.  

 

- Jørgen gør opmærksom på, at der er forskellige 
fonde man kan søge til forskellige initiativer til of-
fentlige institutioner og foreslår, at bestyrelsen kan 
være behjælpelig med fondsansøgninger 

 

- 8/5 vil der fælles møde med BUE sammen med Bags-
værd og Skovbrynet Skole 
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08 5 min Punkter til 
næste møde 

Princip for lejrskole (herunder mobiltelefoner) 
Økonomi 
 
Møderække: 
Mandag d. 4. december 
Torsdag d. 18. januar 
Tirsdag d. 20. februar 
Tirsdag d. 19. marts 
Torsdag d. 25. april 
Onsdag d. 29. maj 
Torsdag d. 20. juni 
 

 
 


